
АКАДЕМИЯ НАУК УКРАИНЫ 
ОБЕЩАЕТ ПОДДЕРЖКУ 
ЧЕРНОБЫЛЬСКОЙ АЭС

На Чернобыльской АЭС И в Славутиче состоялась 
встреча президента Академии наук Украины Бориса 
ПАТОНА и вице-президента Академии Виктора БАРЬ- 
ЯХТАРА с руководством Чернобыльской АЭС и горо
да Славутича.

Обсуждалось состояние станции, проблемы и перспек
тивы, а также направления научно-технического сотруд
ничества АН Украины и ЧАЭС, в частности, по развитию 
на базе Славутича международного чернобыльского на
учного центра.

Достигнута договоренность о совместной работе по 
обоснованию создания в регионе Славутича свободной 
экономической зоны, которая позволит привлечь допол
нительные инвестиции для развития высокотехнических 
Производств.

Виктор ДЕМЕНЕВ.

Про пропозиції Славутицької міської Ради народних 
депутатів з цих питань розповів мер Славутича Воло
димир УДОВИЧЕНКО на недавній сесії міськради;

- При прийнятті рішення щодо закриття Чорнобильсь
кої АЕС необхідно забезпечити створення до 2000 року 
щонайменше 3-х тисяч високотехнологічних компенсуючих 
робочих місць для вивільнення працівників, а до 2005 року 
- ще 3 тисячі робочих місць.

Необхідно надати Славутичу спеціальний статус зі спри
ятливими умовами для вітчизняних та іноземних інвести
цій, можливо, в умовах вільної економічної зони. Це дало 
б змогу створити сприятливе інвестиційне поле, в тому 
числі і для країн «великої сімки».

Національному банку України необхідно надати допо
могу по створенню Славутицького міського банку для кон
тролю за надходженням і впровадженням інвестицій.

Відповідно до чинного законодавства треба вирішити 
питання по закріпленню за органами влади Славутича 
землі, що буде виділятися для розміщення нових вироб
ництв.

Необхідно терміново розглянути питання передачі з 
державної до комунальної власності невиробничої сфери, 
що знаходиться в місті і перебуває на повному госпо
дарському утриманні Чорнобильської АЕС із забезпечен
ням повного бюджетного фінансування, експлуатації та 
подальшого розвитку міста.

З цими пропозиціями делегати Славутича вже 
звернулися до Верховної Ради України.


